

赣州市黄金开发区精密电阻 盛雷城高压电阻定制 色环精密电阻

产品名称	赣州市黄金开发区精密电阻 盛雷城高压电阻定制 色环精密电阻
公司名称	盛雷城精密电阻（江西）有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	深圳市南山区马家龙工业区16栋厂房
联系电话	13798596435 13798596435

产品详情

高精度电阻具有精度高、稳定性好、长期，品质优良的特点。盛雷城精密电阻有限公司的生产基地坐落于美丽的赣州市经济技术开发区，距离深圳6小时车程，目前公司已建立多条电阻生产线，并以ISO9001质量管理体系严格要求产品品质。承诺向广大客户创造—YILIU流品质的产品，提供—YILIU流服务。公司使用先进的检测设备，制造经验丰富，确保产品的一致性，采用德国进口原材料及先进的生产工艺，保证产品的内在品质。

High precision resistor has the characteristics of high precision , 色环精密电阻 , good stability , long term performance and high quality.Thunder Precision Resistor's production basement locate in beautiful Ganzhou economic and Technological Development Zone , is about 6 hours far from SHENZHEN city , At present , the company has established a number of resistance production lines , and strict requests for product quality by ISO9001 quality management system. We Commitment to the customers to create first-class quality products , providing first-class service.

盛雷城精密电阻有限公司是江西省高新技术企业，20多年来致力于高精度电阻的科研和生产，在精密仪器仪表、精密衡器天平、通讯设备、电源、变送器等领域被广泛应用。产品行销及欧美等多个国家及地区，以性能稳定、交货及时、方便用户著称。公司追求和品质，客户需求和客户满意是我们服务的目标，始终坚持这一原则来服务我们的客户。

Thunder Precision Resistors Company is a high - tech enterprise in Jiangxi Province , work at research and production in high precision resistors more than 20 years , have been widely applied in many areas such as instruments and meters , weighing apparatus , Communication equipment , high quality power supply , transmitter etc.Our resistors had exported all over the world , 赣州市黄金开发区精密电阻 , known with stability , in-time delivery and easy to use. Innovation and good quality is our conception , Customer"s demands and satisfaction is the goal of our service , We will always hold this principle for the service to our clients.

盛雷城的生产基地座落在江西省赣州市经济开发区，占地面积6000多平方米，有宽敞整洁的标准生产厂房，生产设施一应俱全，从奥地利引进电阻生产工艺，并经过20多年不断创造，在生产过程控制方面，有先进的管理程序，大功率精密电阻，确保产品在生产过程的各个环节都能依照既定工艺得到有效控制，在全quanmian面质量管理方面，分流精密电阻，我司遵循ISO9001质量管理体系并严格按照对产品进行品质管理，经过多年的努力，盛雷城精密电阻生产制造的各类精密电阻受到国内外多个生产厂商的****并建立了长期稳定的合作。本公司坚持"质量第diyi一，用户至上，真诚携手各行业用户共创**！

Thunder Precision Resistor"s production base is located in Economic Development Zone of Ganzhou city , Jiangxi Province , covers an area of more than 6000 square meters , has a spacious and clean production factory , production facilities are available in all varieties.We imported resistance of the production process from Austria and after 20 years of continuous innovation , We have advanced management programin the production process management , which ensure that products can be effectively managed in accordance with established process.

赣州市黄金开发区精密电阻-盛雷城高压电阻定制-色环精密电阻由盛雷城精密电阻（江西）有限公司提供。盛雷城精密电阻（江西）有限公司在电阻器这一领域倾注了诸多的热忱和热情，雷城电阻一直以客户为中心、为客户创造价值的理念、以品质、服务来赢得市场，衷心希望能与社会各界合作，共创成功，共创**。相关业务欢迎垂询，联系人：邹晒霞。